

# Fun Skate Penguins

## 小企鵝伴您「Fun」

Everybody knows penguins love the winter, but did you know that penguins also love teaching kids how to ice skate? Now, your child can learn to skate by holding onto the "ears" of a penguin!

Our cute penguin skating aids are designed to encourage young children to try ice skating. Many parents around the world have already found that these adorable penguins give children the confidence they need to venture out onto the open ice and really enjoy skating.

Every penguin is stable, safe and encourages the correct skating posture, so kids can perfect their ice skating skills while having fun at the same time. Try one today!

活潑可愛的小企鵝最喜歡冬天，原來他們都很喜歡教授小朋友溜冰技巧。小朋友還可以利用企鵝的耳朵作把手，輕鬆學習溜冰！

可愛的小企鵝化身成溜冰小助手，鼓勵小朋友嘗試溜冰，更備受許多外國家長推崇，企鵝溜冰小助手能夠協助小朋友建立自信，鼓勵小朋友勇於嘗試，探索溜冰的樂趣，踏出溜冰第一步；而且設計安全穩固，讓小朋友學習正確的溜冰姿勢，立即試玩吧！

**Availability 日期及時間** : Monday to Saturday, 1:15 pm - 2:45 pm & 3:45 pm - 5:15 pm  
Sunday, 1:15 pm - 2:15 pm

星期一至六，下午1時15分至2時45分及下午3時45分至5時15分  
星期日，下午1時15分至2時15分

**Fee 收費** : HK\$130 per session (first-come-first-served)  
每節港幣130元(先到先得，額滿即止)

**Restrictions 身高限制** : Penguins are designed for children up to 1.2m tall  
小企鵝適合身高1.2米或以下的小童

Please contact our staff for any queries.

如有任何疑問，歡迎向本場職員查詢。

Festival Walk Glacier reserves the right to change any Terms or Conditions at any time without prior notice.

又一城歡天雪地可隨時更改任何條款而無須另行通知。

Programs are subject to change without prior notice.

上述節目如有任何更改，恕不另行通知。

In case of any disputes, the decision of Festival Walk Glacier shall be final.

如有任何爭議，又一城歡天雪地保留最終決定權。

